

香港九龍塘基督教中華宣道會法團條例
(第 1031 章)

現依據《香港九龍塘基督教中華宣道會法團條例》(第 1031 章)第 8 條的規定公佈，劉國傑先生已在 2018 年 12 月 2 日特別會友大會上通過獲委任為香港九龍塘基督教中華宣道會產業保管委員會委員，任期由 2019 年 1 月 1 日起至 2023 年 12 月 31 日止。

KOWLOON TONG CHURCH OF THE
CHINESE CHRISTIAN AND MISSIONARY
ALLIANCE INCORPORATION
ORDINANCE (Chapter 1031)

Pursuant to Section 8 of the Kowloon Tong Church of the Chinese Christian and Missionary Alliance Incorporation Ordinance (Chapter 1031), it is hereby notified that Mr Lau Kwok Kit Martin has been appointed as Trustee of the Kowloon Tong Church of the Chinese Christian and Missionary Alliance with effect from 1 January 2019 to 31 December 2023 at the Extraordinary General Meeting held on 2 December 2018.

業務轉讓通告

依據香港法例第 49 章業務轉讓(債權人保障)條例第 4 及 5 條(「該條例」)

謹此通知，王聯明(WONG LUEN MING)(以下簡稱「出讓人」)其地址為香港新界元朗良業街橫洲工業邨嘉華工業大廈 5 樓 11 室，於香港新界元朗良業街橫洲工業邨嘉華工業大廈 5 樓 11 室經營閩泰工藝廠(MAN TAI HANDICRAFT COMPANY)塑膠塗料生意(以下簡稱「該生意」)同意將該生意及其所有資產轉讓予彭明生(PENG MING SHENG)(以下簡稱「承讓人」)，其地址為香港新界上水古洞路 33 號天巒 2 期 29 號屋。

上述轉讓將於二零一九年二月一日完成(或其後出讓人及承讓人雙方協定之轉讓日期)。

而承讓人將於香港中環德輔道中 99-105 號大新人壽大廈 5 字樓繼續以閩泰工藝廠 (MAN TAI HANDICRAFT COMPANY) 名稱經營該生意。

在本告示刊登日期後滿一個月時，除非於上述期滿前提出法律程序／訴訟，承讓人對出讓人經營該生意之一切負債及責任或所產生的業務將根據業務轉讓 (債權人保障) 條例 (第四十九章) 而終止。

二零一八年十二月二十一日

出讓人代表律師
蘇與劉律師事務所
香港中環干諾道中 34-37 號
華懋大廈 13 樓

出讓人：
王聯明 (WONG LUEN MING)

承讓人代表
華強會計師事務所
香港中環德輔道中 99-105 號
大新人壽大廈 5 字樓

承讓人：
彭明生 (PENG MING SHENG)

NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of Hong Kong)

NOTICE is hereby given that WONG LUEN MING (王聯明), of Flat 11, 5th Floor, Ka Wah Industrial Building, Wang Chau Industrial Estate, Leung Yip Street, Yuen Long, New Territories, Hong Kong ("the Transferor") carrying on the business of plastic painting ("the Business") under the name of MAN TAI HANDICRAFT COMPANY (閩泰工藝廠) at Flat 11, 5th Floor, Ka Wah Industrial Building, Wang Chau Industrial Estate, Leung Yip Street, Yuen Long, New Territories, Hong Kong has agreed to sell and transfer the Business together with all the assets thereof to PENG MING SHENG (彭明生) ("the Transferee") of House No.29, Valais II, No.33 Kwu Tung Road Sheung Shui New Territories, Hong Kong.

Completion of the transfer will take place on 1st February 2019 (or such later date as the Transferor and the Transferee may agree).

The Transferee intends to carry on the Business at 5th Floor, Dah Sing Life Building, 99-105 Des Voeux Road Central, Hong Kong under the name "MAN TAI HANDICRAFT COMPANY (閩泰工藝廠)".

Notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Business (Protection of Creditors) Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Date the 21st day of December 2018.

Mike So, Joseph Lau & Co.
Solicitors for the Transferor
13/F., Chinachem Tower
34-37 Connaught Road Central
Hong Kong

Messrs. LKY China,
Accountant for the Transferee
5th Floor, Dah Sing Life Building,
99-105 Des Voeux Road Central,
Hong Kong